
KYE 3/2021 Edustajiston kokous

Aika: Tiistai 16.3.2021 klo 17.00
Paikka: Saha, Konemiehentie 4, 02150 Espoo (etäkokous Zoomissa)

Läsnä Arttu Lääkkölä kokouksen äänivallaton  puheenjohtaja

Helaniemi Heikki edustajiston jäsen
Ronkainen Topi “
Hiltunen Mikko “
Saari Maija “, kohtaan 9 klo 18.36 saakka
Huotari Aapo “
Virtanen Elettra “
Friman Asta “
Nissinen Paavo “

Ganoo Apurva edustajiston varajäsen, kohdasta 7 klo 17.19
alkaen
Pihlajamäki Pauli edustajiston varajäsen
Jarner Nora “
Lehto Antti “
Halsas Anna “

Lisäksi KY:n hallituksen jäseniä
KY-säätiön hallituksen jäseniä
Kim Jokinen edustajiston varapuheenjohtaja
Juho Paavola säätiön asiamies
Nina Pitkänen kokouksen sihteeri

1. KOKOUKSEN AVAUS

Puheenjohtaja avasi kokouksen kello 17:02.

2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN TOTEAMINEN

Sihteeri totesi esityslistan julkaistuksi KY:n internet-sivuilla 9.3.2021 ja toimitetuksi

samalla sähköpostilla kaikille edustajiston jäsenille ja varajäsenille kokouskutsuna.

Todettiin kokous lailliseksi.
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3. KOKOUKSEN PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN

3.1. Esteellisten toteaminen

Sääntöjen mukaan yhdistyksen työntekijät ja hallituksen jäsenet sekä Aalto-yliopiston

kauppatieteiden ylioppilaiden säätiön työntekijät ja hallituksen jäsenet ovat esteellisiä

toimimaan edustajiston jäseninä. Todettiin, että jäsenet Iiro Halinen, Niko Ylä-Poikelus,

Jesse Haapanen, Antti Perttula, Rasmus Ylinen ja Aleksi Huhtamäki ovat näistä syistä

esteellisiä.

Todettiin esteellisyydet edellä mainitun mukaisesti.

3.2. Esteen ilmoittaneet:

Sihteeri totesi, että tähän kokoukseen on varsinaisista jäsenistä esteen ilmoittanut liitteen

mukaiset henkilöt (liite 1). Heidän tilalleen on kutsuttu varaedustajat liitteen mukaisesti

(liite 1).

Todettiin esteen ilmoittaneet.

3.3 Läsnäolevien jäsenten toteaminen

Suoritetussa nimenhuudossa oli läsnä 12 edustajiston jäsentä tai varajäsentä (liite 1),

paikalla 13.

Todettiin kokous päätösvaltaiseksi.

4. PÖYTÄKIRJANTARKASTAJIEN JA ÄÄNTENLASKIJOIDEN NIMEÄMINEN

Nimettiin pöytäkirjantarkastajiksi edustaja Huotari ja varaedustaja Halsas, ja
ääntenlaskijoiksi varaedustaja Pihlajamäki ja edustaja Nissinen. Pöytäkirjantarkastajat
toimivat ääntenlaskijoiden varajäseninä ja päinvastoin.

5. KOKOUKSEN TYÖJÄRJESTYKSEN HYVÄKSYMINEN

Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi (liite 2).
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6. ILMOITUSASIAT

Hallituksen puheenjohtaja Ylä-Poikelus muistutti, että elämme KY-talon viimeistä

kuukautta.

Vaihdettiin kokouskieli englanniksi.

7. LÄHETEKESKUSTELU KY:N PITKÄAIKAISTILARATKAISUISTA

Hallituksen jäsen Haapanen ja säätiön asiamies Paavola esittelivät asian.

Varaedustaja Ganoo saapui kokoukseen klo 17.19.

Kysyttiin, millaisella aikavälillä esitetyt laskelmat on tehty. Paavola kertoi, että laskelmat
on tehty toistaiseksi voimassaolevina ja sillä oletuksella että tilat ovat käytössä pitkään.

Kysyttiin, millaisella ajatuksella Sahaa lähdettäisiin kehittämään. Haapanen kertoi, että
tarkoituksena olisi kehittää tilaa niin, että olemassa olevia neliöitä voitaisiin käyttää
nykyistä tehokkaammin. Ylä-Poikelus kertoi lisäksi, että nykyiset tilaratkaisut eivät
paloturvallisuuden näkökulmasta mahdollista suurta henkilökapasiteettia tilassa ja
tarkoitus olisi kehittämällä muuttaa tilaa myös suuremmille ryhmille mahdolliseksi.

Keskusteltiin siitä, onko Otaniemen tilojen epävarmuuden takia järkevää vielä edes
äänestää asiasta. Ylä-Poikelus kertoi, että Sahan remontoitiin liittyy tosiaankin paljon
epävarmuutta. Verrattuna aiempiin keskusteluihin edustajistossa tilanne on nyt
muuttunut sen osalta, ettei KY-talo ole enää meidän omistuksessamme. Ylä-Poikelus
kertoi, että hallitus toivoo edustajiston linjaavan siitä, missä KY haluaa tulevaisuudessa
vaikuttaa, koska hallitus kokee asian olevan liian laaja vain hallituksen päätettäväksi.

Kommentoitiin, että Sahan osalta huolestuttaa se, miten tilaa saadaan muokata
halutunlaiseksi. Lisäksi kommentoitiin, että Helsingissä oleva juhlatila toisi meille erilaisen
aseman. Kiitettiin hallitusta siitä, että priorisoinnista päättäminen tuotiin edustajiston
päätettäväksi.

Kommentoitiin, että vaikka kulttuuriset juuret Helsingissä ja KY-talolla ovat vahvat, ei
niihin saisi liikaa jäädä kiinni sillä kulttuuri ja perinteet kehittyvät. Kannatettiin toimintojen
keskittämistä Otaniemeen.

Kommentoitiin, että alakertsin edut ovat liittyneet paljon koko kellarikerroksen
käytettävyyteen ja nyt nämä edut poistuvat. Pidettiin huolestuttavana sitä, että KY:n tilat
olisivat jakautuneina kahteen eri lokaatioon ja lisäksi hintakustannukset tuntuivat kovilta
KY-talon osalta.
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Hallituksen jäsen Huhtamäki kommentoi, että moni KY:n kulttuurissa tärkeinä pidetyistä
tapahtumista on pohjannut paljolti KY-talolle, mutta ei nähnyt ongelmaa siinä, että
toimintoja ja tapahtumia alettaisiin siirtää Otaniemeen myös perinteisten tapahtumien
osalta.

Kysyttiin, mihin suuntaan Sahaa haluttaisiin kehittää, koska tilaa ei nähty tällä hetkellä
alakertsin vertaisena. Haapanen kommentoi, että tilasta on tarkoitus tehdä toimivampi
muun muassa rakentamalla väliseiniä ja tuoda yökerhotunnelmaa ja tutkia mahdollisuutta
laskea kattoa ja saada tila verhoilla kokonaan pimennettyä. Suunnitelmat ovat kuitenkin
tällä hetkellä vielä alustavalla tasolla ja niistä on tarkoitus keskustella arkkitehdin kanssa
parin viikon päästä. Kerrottiin, että suojellut osat Sahasta ovat pääosin Sahan ulkosivuun
liittyviä.

Kysyttiin, onko rinnakkaisten tapahtumien järjestämiseen tulossa jotain ratkaisuja (nyt
voinut olla kaksi tapahtumaa samaan aikaan eri lokaatioissa), koska opiskelijakeskus ei
tule valmistumaan hetkeen. Hallituksen jäsen Takanen kertoi, että vaihtoehtoisia
väliaikaistiloja on kartoitettu, mutta työ on vielä kesken. Ylä-Poikelus kertoi, että
väliaikairatkaisun osalta on mahdollista, että tila löydetään helpommin Helsingistä kuin
Otaniemestä. Mitään varmaa ei tällä hetkellä ole tiedossa, mutta väliaikaistilatilanteesta
pyritään viestimään jatkossa vielä enemmän jäsenistölle. Lisäksi huomautettiin, että
KY-säätiöltä voi hakea myös projektiavustusta ulkopuolisten tapahtumatilojen
vuokraamiseen.

Siirryttiin alustavaan äänestykseen Helsingissä sijaitsevien tilojen osalta

KYLLÄ: KY should focus our strategic operations in Otaniemi, and find a new event space.
EI: KY should still maintain our presence in Helsinki by renting an event space.

Laskettiin äänet

KYLLÄ 11
EI 2
TYHJIÄ 0

Siirryttiin alustavaan äänestykseen Otaniemessä sijaitsevien tilojen osalta

KYLLÄ KY should focus our resources on renovating Saha.
EI KY should focus our resources on finding a larger event space in Student
Centre.

Laskettiin äänet

KYLLÄ 7
EI 5
TYHJIÄ 1
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Äänestyksen jälkeen keskusteltiin vielä siitä, onko äänestystuloksia tarkoitus hyödyntää
lyhyen vai pitkän aikavälin suunnittelussa. Ylä-Poikelus kertoi, että hallitus jatkaa
erilaisten ratkaisujen etsimistä ja tuo tarvittaessa asiaa keskusteluun uudestaan
edustajistolle.

Merkittiin tiedoksi alustavien äänestysten tulokset, saatu informaatio (liite 3) ja siitä käyty
keskustelu.

8. KY:N VALIOKUNTIEN TOIMINTASUUNNITELMAT

Hallituksen puheenjohtaja Ylä-Poikelus ja valiokuntapuheenjohtajat esittelivät asian.
Kiitettiin valiokuntia etäkonseptien kehittämisestä sekä suunnitellusta yhteistyöstä
valiokuntien välillä ja muiden Aalto-yhteisön jäsenten kanssa.

Jaksaminen ja hyvinvointi tuotiin teemana esille kysymyksissä. Oltiin huolestuneita siitä,
että valiokunnilla on liikaa suunniteltuna syksylle, vaikka syksy on aikana hyvin lyhyt
kevääseen verrattuna sekä epävarmuus syksyn osalta on vielä suurta. Oltiin huolissaan
myös siitä, että jos syksyllä pystytään järjestämään live-tapahtumia, tulee
tapahtumatarjonta olemaan valtava. Hallituksen jäsen Huhtamäki kertoi KUVA:n osalta,
että vaikka tekemistä on suunniteltu syksylle paljon, on tapahtumien osalta myös
olemassa joustoa.

Ylä-Poikelus pyysi edustajistoa kertomaan myös ajatuksia siitä, toivoisiko edustajisto
myös jatkossa tuotavan valiokuntien kuulumisia edustajiston kokouksiin. Kommentoitiin,
että poikkeusoloissa tieto tuntuu hyödylliseltä ja mielenkiintoiselta kuulla, mutta
normaalioloissa katsauksille ei ole niin suurta tarvetta.

Merkittiin tiedoksi saatu informaatio (liite 4) ja siitä käyty keskustelu.

9. ÄÄNESTYS- JA VAALIJÄRJESTYKSEN PÄIVITTÄMINEN

Hallituksen jäsen Kainulainen esitteli asian.

Saari poistui kokouksesta 18.36.

Päätettiin päivittää äänestys- ja vaalijärjestys esityksen mukaisesti (liitteet 5 ja 6).

10. REKRYTOINTIPROSESSIEN TILANNEKATSAUS

Toiminnanjohtaja Pitkänen esitteli tilannekatsauksen.

Merkittiin tiedoksi saatu informaatio (liite 7).
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11. TOIMISTOKUULUMISET

Hallitus ja toiminnanjohtaja Pitkänen esittelivät toimiston kuulumiset.

Merkittiin tiedoksi saatu informaatio (liite 8).

12. MUUT ESILLE TULEVAT ASIAT

Hallituksen jäsen Haapanen muistutti, että vaalitoimikuntaan etsitään pian vapaaehtoisia

ja kehotti edustajiston jäseniä hakemaan toimikuntaan.

15. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN

Puheenjohtaja Lääkkölä päätti kokouksen kello 18.58.

Kokouksen puheenjohtaja Kokouksen sihteeri

____________________ _____________________

Arttu Lääkkölä Nina Pitkänen

Pöytäkirjan tarkastajat

____________________ _____________________

Aapo Huotari Anna Halsas
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